

Akdeniz Sulak Alanlar Girişimi

L'Initiative pour les zones humides méditerranéennes

Иницијатива за медитеранските водни станишта

France

Our wetlands, our people: France

France acceded to the Ramsar Convention on Wetlands in 1986. 43 Wetlands of International Importance (Ramsar Sites) have been declared so far, covering 3,577,820 hectares. (11 Ramsar Sites – 2,781,989 hectares – are located in the French overseas departments and territories.)

Nos zones humides, notre peuple : France

La France a rejoint la Convention de Ramsar sur les zones humides en 1986. 43 zones humides d'importance internationale (Sites Ramsar) déclarées jusque-là, s'étendant sur 3 577 820 hectares. (11 sites Ramsar, soit 2 781 989 hectares, se situent dans les Départements et Territoires d'Outre-Mer.)

Iniciativa sredozemnih močvara

Wetlands are ideal places for scientific research because of their rich biodiversity. Observing, counting and monitoring populations and individuals every day helps to improve our knowledge of wetland ecosystems.

Les zones humides, par la diversité qu'elles recèlent, sont des lieux privilégiés de la recherche scientifique. Observation, comptage, suivi des populations et des individus permettent, chaque jour, d'en savoir un peu plus sur les écosystèmes des zones humides.



Scientific research in wetlands. Camargue Lagoons.

La recherche scientifique dans les zones humides.
Lagunes de Camargue.

Design: L'IV Com Sàrl, Switzerland
Photos: S. Befeld – SNPN / F. Revest.

Iniciativa sredozemnih močvara

Регионална инициатива за опазване на влажните зони

Η πρωτοβουλία για τους Μεσογειακούς Υγρότοπους

Iniciativa e Ligatinave tē Mesdheut



L'initiative pour les zones humides méditerranéennes

The Mediterranean Wetlands Initiative

مبادرة المحميات الطبيعية المتوسطية

L'Initiative pour les zones humides méditerranéennes

Иницијатива за медитеранските водни станишта